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Привредници су дигли глас због одлуке Владе да почне једнострану примену
Трговинског споразума са ЕУ...

- Да, јер је то неозбиљна и неодговорна одлука у овом тренутку. Не видим у чему је ту
заштита српске економије од светске кризе ако кажете да је највећа корист од тога што
ће наши грађани јефтиније куповати производе из ЕУ и ако широм отворите врата нашег
тржишта 2009. када се све земље боре за сваку тону производње и пласмана својих
сопствених производа. Надао сам се да ће тај споразум бити одложен бар за годину
дана. Разумем нашу потребу за Европом, али самосталним, без захтева ЕУ, смањењем и
укидањем царина ми хоћемо да будемо већи католици од папе, већи Европљани од
Европљана. Додатни аргумент против те једностране примене јесте што ћемо изгубити
још 300 милиона евра из буџета који ћемо ионако тешко напунити - изјавио је за Вечерње
новости Слободан Вучићевић, председник српске асоцијације менаџера.
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